
Soru 1 : Kordsa olarak kompozit derneği kurduğunuza dair bir haber okudum, bizlerin de bu derneğe 

üye olması için izlememiz gereken yöntemleri söyleyebilir misiniz? 

Cenk Alper (Yönetim Kurulu Başkanı) : Burada bir konuyu düzeltmemiz gerekiyor, Kordsa olarak biz 

herhangi bir dernek kurmadık, Kompozit Sanayicileri Derneği'ne üyelik gerçekleştirdik, derneğin 

iletişim bilgilerini paylaşabiliriz, ayrıca üye olmanız konusunda Kordsa olarak referans da olabileceğiz.  

 

Soru 2 : Son günlerde Boeing şirketinin uçuştan alınan uçakları ile ilgili haberleri izliyoruz, 2018 yılında 

Amerika'da satınaldığınız şirketlerin Boeing ile çalıştığını biliyoruz, Boeing'in durumu sizi nasıl 

etkileyecek, bilgi alabilir miyiz? 

Cenk Alper (Yönetim Kurulu Başkanı) : Boeing'in son dönemlerdeki tartışılan uçak modeli 737 Max 

tipi uçaklarıdır, şirketlerimiz Fabric Development Inc. ve Textile Products Inc, Boeing'in 787 

Dreamliner projesine malzeme tedariki sağlamaktadır, bu kapsamda son yaşanan durumların bizim 

projelerimizi etkilemediğini söyleyebiliriz.  

 

Soru 3 : 2019 yılı ile ilgili beklentilerinizi kamuoyuna açıklama tarihinizi öğrenebilir miyiz? 

Cenk Alper (Yönetim Kurulu Başkanı) : 2019 yılı ile ilgili beklenti çalışmalarımız devam ediyor, son 

güncel bilgilerle kamuoyunu bilgilendirmek istiyoruz, 10 gün içerisinde beklentilerimizi 

paylaşacağımızı düşünüyoruz. 

 

Soru 4 : Axiom satınalması da tamamlanınca Amerika'da kompozit olarak bir baz oluşturmuş 

olacaksınız, bu bağlamda yurtdışında halka açılma gibi bir projeniz bulunmakta mıdır? 

Cenk Alper (Yönetim Kurulu Başkanı) : Yurtdışında halka açılma da dahil olmak üzere Kordsa'nın 

sürdürülebilir büyümesini güçlendirecek her aksiyon, Yönetim Kurulu gündemimizde bulunmaktadır, 

ancak şu aşamada alınmış bir karar ya da aksiyon bulunmamaktadır. Önümüzdeki günlerde bir 

gelişme olması durumunda kamuoyu bilgilendirilecektir. 

 

Soru 5 : Şirketinizin fonksiyonel para birimi olarak Türk Lirasından Amerikan Dolarına geçme planı 

bulunmakta mıdır? 

Cenk Alper (Yönetim Kurulu Başkanı) : Şirketimizin büyüme planları doğrultusunda, Sermaye Piyasası 

mevzuatı ve Kordsa'yı etkileyen diğer mevzuat hükümleri göz önünde bulundurularak seçenekler 

değerlendirilecek ve bir gelişme olması durumunda kamuoyu bilgilendirilecektir. 

 

Soru 6 : Yatırımcılarınıza yönelik olarak fabrika ziyaret planınız bulunmakta mıdır? 

Cenk Alper (Yönetim Kurulu Başkanı) : Fabrika ziyaret etkinliğinin düzenlenmesi konusunda 

çalışmalar devam ediyor olup, kamuoyu gelişmelerle ilgili bilgilendirilecektir. 


